
 

 

 

Ågerup og Omegns Landsbyråd 

As 16. maj 2023 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 16. maj kl. 19.00-21.00 hos Jens 
Til stede: Kaj, Irene, Klaus, Jens og Anita   
Afbud: Sarder, Karsten og Rikke 
 
Forslag til dagsorden 
 

1. Velkommen til de(n) nye 

Vi bød velkommen til Kaj og tog en præsentationrunde. 

2. Valg af ordstyrer  

Klaus 

3. Valg af referent  

Anita  

4. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

5. Opfølgning på seneste møde, jf. https://www.aaol.dk/bestyrelse. Bilag 

Kalmarbrædder formentlig solgt, hentes torsdag [manden købte 30 for 3600, JCP]. Grill indkøbt 

i stedet for den stjålne, den blev dyr. Skaterpark repareret billigt (Daniel, Kaj, Sepher). Bord i 

madpakkehus er blevet godt.  

Den første tilbagemelding omkring fælles fyrværkeri var rimeligt positiv. De politiske partier på 

Christiansborg taler om at stramme gevaldigt op, så måske er tiden inde til at gøre noget. 

Rod efter arbejdet med udskiftning af elskab ved Kildemoseparken er nu så småt blevet ryddet 

op efter flere rykkere. 

6. Opfølgning på generalforsamling. Referat er udsendt dags dato og ligger også på 

https://www.aaol.dk/generalforsamlinger 

Der er tiltrådt et par nye medlemmer af bestyrelsen, ellers var der ikke noget at følge op på 

 

7. Konstituering af bestyrelsen 

- Kasserer.  Klaus 

- Referent.  Anita 

- Kommunikation.  Jens 

- Trafik. Rikke  

- Arrangementer og lokal udvikling: Irene 

- Rekruttering af nye medlemmer: Vakant (”fælles opgave”) måske vil Carsten gerne? 

- Andre faste opgaver?  

 

8. Hvad er Landsbyrådets holdning til at der bliver holdt cykelløb i området, som fx 14.5? 

Få borgere i området er utilfredse, mens langt de fleste virker tilfredse. Kunne vi få mere glæde 

af det? Landsbyrådet har det fint med cykelløb en gang om året. 

Muligvis er det de daglige cykelryttere der irriterer. Men bilister må indstille sig på at dele vejen 

med andre trafikanter  

 

9. Mødeplan for efteråret 2023. Bilag 

https://www.aaol.dk/bestyrelse
https://www.aaol.dk/generalforsamlinger


 

 

Tirsdag d. 29.august kl. 19-21: Åbent møde i madpakkehuset 

Torsdag d.28. september kl. 19-21 hos Anita 

Tirsdag d. 31. oktober kl. 19-21 hos Klaus 

- Helhedsplan (inviterer Gundsømagle Landsbyråd) 

Fredag d.1.december kl. 17 - hos Irene 

- Mødeplan for foråret 2024 

- Juleplan 

 

10. Orientering fra formanden og nedsatte arbejdsgrupper 

a. Formand og næstformand 

i. Hvad sker der med sportsfesten? 

Der omsider fundet 4 personer som vil være tovholdere, men datoerne ligger 

ikke fast endnu. Vi kunne godt tænke os at stille med en der vil være med til at 

arrangere. Der mangler folk til boderne, måske kan vi hjælpe med at bemande 

dem? Irene er i tvivl om opgaven er for stor. Vi venter og ser hvornår det bliver 

og om vi kan hjælpe. 

 

ii. Landsbyrådenes dag 30.3. Jens var der alene. Næste gang bør vi nok prioritere 

det højere og sende flere afsted.  

Der henvises til forskellige puljer der kan søges midler fra. F.eks. 

biodiversitetspuljen 

 

iii. Høring om ny spildevandsplan. Jens. Spildevandsplaner var på dagsorden. Der 

er ikke udsigt til at afhjælpe problemerne med overløb i Strandparken. 

iv. Lokalt varmemøde i Lille Valby aflyst pga. for få tilmeldinger Der er for få til at 

samle til en fælles varmeløsning i lille Valby. Der arbejdes videre i Gundsølille.   

v. Der er kommet bænk og skraldespand langs cykelstien ved St. Valby 

vi. Nyt netværk for lokale forretningsdrivende holder 1. møde 7. maj - Business 

Nord. Regnskabet holdes formentlig for sig selv, Jens undersøger det. Rikke har 

mailadresser fra de tidligere interesserede (4000Nord), Jens forsøger sig med 

at få fat i dem. 

vii. Der er kommet cykelsymboler ved chikaner på Ågerupvej, så parkering med bil 

er ikke længere loligt. 

b. Trafikudvalg. Der er ikke noget nyt  

c. Aktivitetsudvalg. Irene 

- samtalecafé for nydanskere startet. Det gik godt her første gang, der var 4 deltagere, 

de talte længe og stoppede ikke til tiden. De introducerede sig for hinanden. 

Krible krable dagen gik godt med ca. 20 deltagere. Dem der ikke var medlemmer 

betalte 10 kr. for morgenbrød. 

Tur til Hvedshøj: Claus Helweg har meldt afbud, så Jens tager sig også at blomsterne, og 

fortæller om dem og fugle og Ib Nielsen fortæller om arkæologien. 

Aktivitetsudvalget blev opfordret til at forsøge at få lidt kvinder til at holde oplæg også. 

 

d. e-Sport, Irene 

Kører fint, der deltager mellem 4-7 deltagere. Nogle er så gamle at de kan hjælpe til. 

Hjælperne har også glæde af at være med, da deres netværk bliver større og det har 



nogle lidt svært ved. Vi lægger meget vægt på at der skal læres at samarbejde og være 

gode ved hinanden 

 

e. Etnisk Forum. Irene 

Vi arrangerer madlavning i Salvadparken.  

Vikingspil i Frederikssund Irene skriver mail til Hanne eller Susanne så det kan komme 

på hjemmesiden og Facebook. 

 

Græskarudskæring til halloween 

 

f. Kildemoseparkudvalget.  Vi venter på Fors. Det roder lidt en gang i mellem. Taget er lidt 

utæt, det bør repareres. Vi regner med at holde (Intro)fest d. 10.9.  Jens 

g. Varme. Intet nyt Jens (se også punkt 10aIV) 

11. Orientering fra kassereren om Landsbyrådets økonomiske status. Klaus sender regnskabet når 

Irene har sendt regninger 

a. Skilte for gang og cykelruter. Bevilget 125.000, 89.322 til rest (Friluftsrådet) 

b. Egne midler det kommer med regnskabet 

c. Medlemstal (status for fornyelse af kontingent) 

Der er den 8.5 udsendt 3. mail til 63, som endnu ikke havde fornyet kontingent 

Der er 6 der har betalt efter det. Der er 4 der ikke har betalt for 2022 heller, der er 

måske nogle der har årsager til de ikke har betalt. Dem der ikke har betalt for 2022, 

melder vi ud. De andre tager Jens og Irene kontakt til . 

12. Evt., herunder næste møde  

Næste møde: Dagsordenpunkter, hvem vil være vært?  

Næste møde holdes i madpakkehuset. 

Tilmeldingsformularen på hjemmesiden kan være irriterende, måske skal den væk? Vi får ingen nye 

medlemmer af den. 

Forslag til dagsorden på det åbne møde. Vi kan spørge medlemmer om de har noget. Hvis ikke der er 

forslag, så finder vi på noget deltagerne kan diskutere med hinanden. 

 

 

 

Venlig hilsen, Irene og Jens 


